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Uw schriftelijke vragen (artikel 41) over

onzorgvuld ige vergunningverlening

Geachte heer Van der Voort en de heer Tonies,

Op 19 september heeft de fractie van SP Oss vragen gesteld met als onderwerp

'onzorgvuldige vergunningverlening'. Ten eerste betreft het enkele algemene vragen over het

proces tot verlening van evenementenvergunningen. Ten tweede betreft het enkele vragen

over het dossier van de aanvraag voor een evenementenvergunning voor het evenement Het

Wilde Woud. In deze brief geven wij antwoord op uw vragen.

Deel 1 Algemene vragen

1. Erkent het college de noodzaak van zorgvuldige en tijdige besluitvorming voor

organisatoren van evenement en voor andere belanghebbenden? Zo niet, waarom

niet?

o Ja, dat erkent het college.

2. Herkent het college zich in het beeld dat vergunningverlening en bekendmaking niet

altijd tijdig verloopt? Waarom is dit het geval?

o Ja, daar herkent het college zich in. Het college hecht veel waarde aan veilige

feesten en evenwichtige afweging van belangen van de voor- en de

tegenstanders. Het wrange is dat in de ijver een zorgvuldig proces te

doorlopen, we soms langer in het proces zitten. Het is begrijpelijk dat

bezwaarmakers soms minder ruimte ervaren om gehoord te worden in hun
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zienswijzen. Zienswijzen worden echter altijd zorgvuldig meegenomen en

afgewogen in de besluitvorming. En de rechtsmiddelen van bezwaar en beroep

zijn onverminderd bruikbaar, ook als het evenement al heeft plaatsgevonden

3. Hoe geeft het cotlege invulting aan zorgvuldige vergunningverlening, rekening

houdend met de gevoetigheden die komen kijken bij overlast gevende evenementen?

o Ten eerste wordt altijd getoetst aan het Evenementenbeleid Oss 2015.

Daarnaast wordt iedere aanvraag voor een evenementenvergunning

gepubliceerd in de Oss Actueel. Belanghebbenden die zienswijzen hebben'

kunnen de aanvraag inzien en hierop reageren. Zienswijzen worden zorgvuldig

meegenomen en afgewogen in de besluitvorming.

4. Hoe draagt het cottege zorg voor een zorgvuldige behandeling van bezwaar op

dergel ij ke verg u n n i ngen?

o We streven altijd naar voldoende ruimte voor inspraak vóór datum van het

evenement. Zienswijzen waarin bezwaren zijn omschreven worden zorgvuldig

meegenomen en afgewogen in de besluitvorming. Na vergunningverlening is

er ook officieel bezwaar mogelijk tegen de vergunning, ook als het evenement

al heeft plaatsgevonden Volgens de Algemene wet bestuursrecht wordt

bezwaar behandeld binnen 18 tot 24 weken na bekendmaking van het besluit.

Dit gebeurt zorgvuldig middels hoorzitting en advies door de externe

onafhankelijke adviescommissie bezwaarschriften. Bezwaar indienen nadat het

evenement heeft plaatsgevonden is nog steeds zinvol voor de eventuele

heroverweging van de besluitvorming voor toekomstige evenementen.

S. Wat gaat het cottege doen om bovenstaande problematiek op te lossen in afwachting

van het nieuwe beleid?

o Processen worden continue tegen het licht gehouden om gewenste

verbeteringen te inventariseren en door te voeren. Het college heeft ook

besloten zich actief bezig te houden met de werkvoorraad en prioritering van

vergunningverlening, zodat hier bestuurlijk meer grip op is.

Deel 2 Vragen met betrekking tot Het Wilde Woud

6. Klopt het dat de getuidsruimte op Vorstengrafdonk (waar voorheen festival LEF! werd

gehouden) 'vol' zit en dat de organisatie van Het Wilde Woud daarom is uitgeweken

naar de nieuwe locatie naast Nieuw Zevenbergen?
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Er is geen sprake van beperkte geluidsruimte op de Vorstengrafdonk in het

kader van evenementen, dus dit heeft op geen enkele manier geleid tot de

overwegingen van een andere locatie.

7. Is er overleg geweest met Klankbordgroep Nieuw Zevenbergen? Zo nee, is dat dan

omdat het festival officieel plaatsvindt vlak naast het terrein van Nieuw Zevenbergen?

Als dat niet de reden is, waarom dan niet?

o Er is geen overleg geweest met de Klankbordgroep, omdat deze

Klankbordgroep gaat over de inrichting van het circuit in het kader van de Wet

milieubeheer en aanverwante zaken. Dit staat praktisch en juridisch gezien los

van elkaar.

8. Is er overleg geweest met bewoners van de Zevenbergseweg wat is er gedaan met

hun bezwaren? Zo niet, waarom niet?

o De bewoners en andere belanghebbenden zijn over de aanvraag van dit

festival in het voorjaar geïnformeerd door de bekendmaking in Oss Actueel.

Op 4 september hebben wij ook bekend gemaakt dat de locatie was gewijzigd

Er zijn meerdere zienswijzen ingediend. Vooruitlopend op de

vergunningverlening hebben we diverse betrokkenen ook geïnformeerd over

het proces om te komen tot de vergunning en hoe zij hiertegen eventueel

(juridische) stappen kunnen zetten. De zienswijzen zijn afgewogen in de

besluitvorming.

9. Is het college het met de SP eens dat de locatie Kindervakantiewerk Berghem (enkel

toegankelijk via een zandpad) en Nieuw Zevenbergen feitelijk onvoldoende veilig

toegankelijk zijn voor dit soort grote festivals? Zo niet, waarom dan niet? Zo ja, is het

college ondanks dat dan toch van plan vergunningen te verlenen voor dit soort

festivals op deze locaties in de toekomst?

o We hebben geen advies ontvangen waaruit zou blijken dat de locaties

onvoldoende veilig toegankelijk zouden zijn. Op de vergunningsaanvraag is

door de hulpdiensten positief advies uitgebracht over toegankelijkheid van het

terrein, in combinatie met de voorwaarden en beperkingen zoals deze in het

besluit zijn gesteld.

In de ontwikkeling van het evenementenbeleid wordt ook afgewogen hoe we

gaan bepalen welke locaties in welke mate geschikt zijn voor evenementen

van een bepaalde aard.

Lort3
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10. Is er overleg gepleegd met de IVN? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat ziin de

antwoorden op hun zorgen?

o Ja, er is telefonisch contact geweest met de IVN. Er is begrip voor de

weerstand bij het organiseren van een evenement nabij een bosgebied, zoals

bij de eerste aangevraagde locatie het geval was. Daarom heeft er toen

onderzoek plaatsgevonden op o.a. natuurwaarde. Op basis van het onderzoek

was de conclusie dat binnen de wettelijke kaders omtrent natuur een

evenement van deze omvang zou kunnen plaatsvinden in die omgeving. We

hebben dit onderzoek ook voor een second opinion laten toetsten bij de

omgevingsdienst, die hetzelfde concludeerde.

11. Hoe verhoudt dit festival en de toegangsweg door het natuurgebied zich met

inspanningen om Herperduin geschikt te maken voor o.a. dassen en andere

nachtdieren? Klopt het dat nachtelijke activiteiten eigenlijk niet mogen plaatsvinden in

het natuurgebied?

o De locatie waar het festival is georganiseerd ligt niet in een natuurgebied,

maar tussen een snelweg en een motorsportcircuit. De toegangsweg betreft

een openbare weg.

12. Als het college terugkijkt op het proces van het verlenen van de vergunning voor

festival Het Wilde Woud, wat is dan in het kort haar oordeel hierover?

o Het college hecht veel waarde aan veilige feesten en een evenwichtige

afweging van belangen van de voor- en de tegenstanders. In de ijver een

zorgvuldig proces te doorlopen zaten we bij dit dossier dusdanig lang in het

proces dat dit ten koste ging van de tijd tussen het besluit en het evenement,

Het is begrijpelijk dat bezwaarmakers hierdoor minder ruimte ervaren om

gehoord te worden in hun zienswijzen. De zienswijzen zijn echter zo

zorgvuldig mogelijk meegenomen en afgewogen in de

' evenementenvergunning. De rechtsmiddelen van bezwaar en beroep zijn nog

onverminderd bru ikbaar.

Wij staan er als gemeente voor dat evenementen worden georganiseerd op

een locatie waar de veiligheid gewaarborgd is. Ook zijn wij van mening dat er

voldoende rekening is gehouden met de belangen van de omwonenden. Het

wrange is wel dat met de lengte van de procedure het gevoel bij omwonenden

is ontstaan dat de gemeente hen ruimte tot bezwaar ontneemt, terwijl dit juist

was gericht op de naar ons oordeel noodzakelijke zorgvuldigheid.
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73. Hoeveel tijd hebben ambtenaren van de gemeente en ODBN aan het proces besteed?

In welke mate worden deze kosten door de aanvrager vergoed? Is er prioritering voor

vergunningsaanvragen? Zo ja, wat is die dan?

o Tijdschrijven gebeurt niet op dossier-niveau. Het is niet inzichtelijk hoeveel

tijd er besteed is aan dit specifieke dossier.

De gemeenteraad heeft ervoor gekozen geen legeskosten te heffen voor het

behandelen van een aanvraag voor een evenementenvergunning.

Prioritering van de behandeling van de aanvragen voor

evenementenvergunning vindt plaats op basis van afweging van meerdere

aspecten, waaronder de datum van indiening van de aanvraag, de datum van

het evenement en de aard van het evenement.

Hoogachtend

Thijs van Kessel

Wethouder evenementen c.a
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